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Valmistelija toimialasihteeri Sanna Rautiainen, sanna.rautiainen@savonlinna.fi. p. 044 

417 4047 
 
Selostus Seuraavat toimielinten pöytäkirjat ovat kaupunginhallituksen mahdollista 

ottamista varten luettavissa www.savonlinna.fi: 
Elinkeinojaosto 29.8.2023 
Rakennus- ja ympäristölautakunta 30.8.2023 
Sivistyslautakunta 24.8.2023 
Tekninen lautakunta 22.8.2023 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Laine Janne 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee edellä olevat pöytäkirjat tiedoksi ja päättää, 
ettei niissä tehtyjä päätöksiä oteta kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
 

Käsittely Anja Backman poistui kokouksesta esteellisenä Savonlinnan Jäähalli Oy:n 
hallituksen jäsenenä (HallL 28 § 1. mom. k. 5, yhteisöjäävi) tämän asian 
käsittelyn ajaksi. 

 
 Nuorisovaltuuston ja vammaisneuvoston edustajat poistuivat kokouksesta 

elinkeinojaoston pöytäkirjan käsittelyn ajaksi. 
 
 Kirsti Laamanen esitti Jonne Tynkkysen kannattamana, että 

kaupunginhallitus käyttää otto-oikeutta rakennus- ja ympäristölautakunnan 
päätökseen 30.8.2023 § 123. 

 
 Hallintojohtaja-kaupunginlakimies totesi, että kyseessä on 
 lain tai asetuksen mukainen päätös, joka koskee lupa-, ilmoitus-, valvonta- 

tai toimitus-menettelyä, eikä näin ollen kaupunginhallituksella ole otto-
oikeutta kyseiseen päätökseen. 

  
 Esa Valkonen esitti, että “Elinkeinojaoksen myöntämä tuki Sapko Hockey 

oy otetaan käsittelyyn ja 50 000 euron tuki perutaan. Elinkeinojaoston 
pöytäkirja 29.8.2023 § 114.” 

 Perustelut. 
 Sapkoa pyörittävät osakkeenomistajista, kukaan ei ole päätoimisesti ns.  
 "leipätyössä", vaan harrastuspohjalta. Eikä 21.7.23 Itä-Savossa olleen 

Sapkon hallituksen puheenjohtajan lausunnon mukaan, pelaajille ei 
makseta palkkaa. 
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 --------------------------------------------------  
 --------------------------------------------------------. 
 Yritysvaikutuksen arviointi osoittaa lähes jokaisessa kohdassa pelkkää 

nollaa.eli tuella ei ole mitään vaikutusta Savonlinnan kaupungin 
elinvoimaisuudelle.” 

 
 Puheenjohtaja totesi, että Esa Valkosen esitys raukesi 

kannattamattomana. 
 
  



 
Päätös Esittelijän päätösehdotus hyväksyttiin. 


